
Sundhedsudvalget

Til: Sundhedsministeren

Dato: 16. juni 2022

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SUU alm. del

Spørgsmål 850
Kan ministeren oplyse, om det vil være muligt at revurdere beslutningen fra 2012 om, 
at den samlede sygehusudgift i fremtiden skal reduceres med 8 pct., og der kun skal 
være én akutfunktion på Fyn i fremtiden i Odense, set i lyset af ændrede patienttal, 
planer om yderligere udvidelse af OUH, flere ældre og kronikere og et paradigmeskift 
med sundhedsreformen fra maj henimod en styrkelse af det nære og sammenhængende 
sundhedsvæsen?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Kirsten Normann Andersen (SF).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Kirsten.Normann.Andersen@ft.dk og til 
lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Jane Heitmann
formand

1/1

Offentligt
SUU Alm.del - Spørgsmål 850

Sundhedsudvalget 2021-22


